
 

Våra klubbaftnarna 2025 inleddes med ett trevligt besök av Jonas Lagerström från 
Kustbevakningen. Jonas berättade om myndighetens verksamhet och uppdrag. 
 
Kvällens förställning lockade över 30 besökare, vilket förmodligen är något av ett rekord? 
Trevligt att så många anammat inbjudan. Vet inte om det berodde på ett intressant ämne eller 
att alla fått en personlig inbjudan via SMS?  Vi får se om det står i sig. Det var i alla fall nära på  
vad vår Marinstuga max kunde ”svälja”. Fortsätter det på samma sätt får nog vi be fastighets-
ägaren att bygga ut stugan😊?!  
Många frågor och funderingar blev det från kvällens deltagare men Jonas hade så klart svar på 
det mesta.  
Just nu väntar Kustbevakningen på nya båtar och leverans är beräknad till årsskiftet 
2026/2027. Leveransen har blivit framflyttad men nu hoppas man på att ny en flotta är på 
plats enligt senast utlovade datum. Det man beställt är åtta nya båtar i mångmiljonklassen.  
För Västerviks del kommer det att innebära att Lucernahamnen måste byggas om för att 
kunna ta emot de nya farkosterna. 
 
           

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

Jonas berättar om Kustbevakningens verksamhet för intresserade åhörare. 
 

För den som är intresserad av att läsa mer gå in på Kustbevakningens hemsida, där finns 
en hel del intressant information att ta del av. 

 

Kustbevakningens 
huvudsakliga uppgifter är: 
- Räddningstjänst 
- Sjöövervakning 
- Tullkontroll 
- Civil sjöinformation 
- Fiskeriövervakning & kontroll 
- Sjötrafikövervakning 
- Gränsövervakning 
- Miljöövervakning 
- Sjösäkerhet 

https://www.kustbevakningen.se/


 

 

 

 

 

 

 

 

  

 Kustbevakningens nuvarande båtar kommer att ersättas av en ny modernare flotta vid årsskiftet 2026/2027.  
 (Foto från Kustbevakningens hemsida) 

   //Barbro Bewernick 

 


